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Protokół nr 5/07 
Komisji Spraw Społecznych 

z dnia 6 marca 2007 r. 
 
 
Ad. 1 
 

Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych otworzył Przewodniczący Pan Alfred Siama, który 

powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 
Ad. 2 
Obecni: 

• Przewodniczący                                                           Alfred Siama  

• Wiceprzewodniczący                                                   Kazimiera Pu ślednik 

• Członkowie:                                                                 Józef Czarnecki  

                                                                                          Jaros ław Jędrkowiak 

                                                                                          Grzegorz Józefowski  

                                                                                          Miros ław Waluś 
 
 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni goście: 

• Przewodniczący Rady Powiatu Pan Robert Marcinkowski, 

• Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan 

Krzysztof Nowaczyk, 

• Dyrektor PCPR Pan Mirosław Sobkowiak, 

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pani Ewa Ulanicka. 

 
Ad. 3 
 

Porządek posiedzenia przedstawił Przewodniczący Pan Alfred Siama. W wyniku głosowania 

porządek został przyjęty 6 głosami „za”. 

 
Ad. 4 
 

Przewodniczący Pan Alfred Siama przedstawił protokół Nr 4/07 z posiedzenia Komisji. W 

wyniku głosowania protokół został przyjęty 6 głosami „za”. 
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Ad. 5 
 
Monitorowanie wypłat i sposobu wykorzystania stypendiów strukturalnych przedstawił 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan Krzysztof 

Nowaczyk. 

 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk poinformował, że przyznawane są stypendia dla 

uczniów szkół ponadgimnazjalnych kończących się maturą oraz dla studentów. Przyznane 

są trzy transze: I transzę wynosząca 33% otrzymano w grudniu 2006 roku, II transza wynosi 

37%, a III – 30%. I transza została wypłacona uczniom za miesiące wrzesień, październik, 

listopad oraz za grudzień dla dwóch szkół. Wydział zwrócił się z prośbą do Zarządu, aby 

skorzystać ze środków własnych i płynnie wypłacać stypendia, nie czekając aż spłyną z 

Urzędu Marszałkowskiego gdyż pieniądze na ten cel są gwarantowane. Dzięki temu można 

było wypłacić stypendia częściowo za grudzień i styczeń. Wyjaśnił, że zgodnie z 

regulaminem po 10 dniu miesiąca sprawdzane są listy obecności i jeśli stypendysta nie ma 

więcej niż 8 godzin nieusprawiedliwionych wówczas dokonuje się wypłaty stypendium na 

konto. Natomiast środki na stypendia dla studentów również otrzymano (I transza - 33%). 

Nie otrzymano II i III transzy. Wypłacono stypendia za miesiące październik, listopad, 

grudzień.  
Radna Pani Kazimiera Puślednik zapytała jaka jest górna granica dochodów w rodzinie, 

żeby otrzymać stypendium i czy wszyscy wnioskodawcy mają przyznane stypendium. 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiedział, że ta granica wynosi 508 zł brutto. 

Początkowo kilka osób nie dostało i znalazło się na liście rezerwowej, natomiast pozostałe 

osoby otrzymały środki. Jednak zaczyna brakować chętnych, gdyż uczniowie mają trudności 

ze spełnieniem kryterium maksymalnie 8 godzin nieusprawiedliwionych. W chwili obecnej 

prowadzimy nowy nabór do 18 marca, ponieważ jest 10 wolnych miejsc. W przypadku 

studentów Naczelnik poinformował, że jedna osoba została wykreślona i w jej miejsce 

powołano osobę z listy rezerwowej. 
Radna Pani Kazimiera Puślednik zauważyła, że na początku górna granica dochodów w 

rodzinie wynosiła 102 zł, natomiast w chwili obecnej została podniesiona. 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk zauważył, że jest wiele rodzin biednych, które nie 

wysyłają dzieci do szkół ponadgimnazjalnych kończących się maturą ze względu na koszty 

nauki. Ponadto w początkowym okresie uczniów zniechęcało zbieranie rachunków, czego 

teraz nie ma. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał czy prowadzi się statystyki uczniów z rodzin 

biednych. 
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Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk stwierdził, że takich statystyk wydział nie prowadzi. 

Informacje uzyskuje się poprzez składane wraz z wnioskami zaświadczenia z Urzędu 

Skarbowego o dochodach rodziny. Udzielił również informacji, że stypendia nie są rozliczane 

PIT-em. 
Radny Pan Józef Czarnecki zapytał, czy liczba przyznawanych stypendiów zależy od 

wysokości środków finansowych otrzymywanych z Urzędu Marszałkowskiego. 

Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiedział twierdząco. Poinformował również, że 

Rada Powiatu Gostyńskiego uchwala regulamin, w którym określa wysokość stypendium. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał, czy kryterium dochodu jest jedynym kryterium. 

Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiedział, że nie jest to jedyne kryterium, jednak 

zasadnicze. 
Przewodniczący Pan Alfred wyraził opinię, że system kontroli nieobecności jest jak 

najbardziej słuszny, bo dyscyplinuje i zapobiega wagarom. Zapytał również ilu uczniom 

wypłacane są stypendia. 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk poinformował, że mamy 491 stypendystów szkół 

ponadgimnazjalnych, którzy otrzymują 120 zł oraz 62 studentów, których stypendium wynosi 

150 zł. 
Przewodniczący Pan Alfred Siama zapytał czy istnieje możliwość wypłacania stypendiów 

regularnie co miesiąc. 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiedział, że istnieje możliwość, by środki trafiały 

regularnie na konta stypendystów, jeśli Rada Powiatu wyrazi zgodę, bowiem środki na 

stypendia są gwarantowane zgodnie z umową z Urzędem Marszałkowskim w Poznaniu. 

Naczelnik wyjaśnił, że procedura pozyskania środków finansowych jest długa, bowiem Urząd 

Marszałkowski otrzymuje pieniądze z Urzędu Wojewódzkiego, które trafiają z Ministerstwa 

Edukacji Narodowej a następnie z budżetu państwa, który je pozyskuje z Europejskiego 

Funduszu Społecznego. Pan Naczelnik zapoznał również radnych z faktem, iż obsługa 

stypendiów jest droga. Na częściową obsługę projektu Starostwo otrzymuje kwotę 

procentową od całej póli środków finansowych i wykorzystana jest na zakup sprzętu 

komputerowego, zatrudnienie pracownika, rozmowy telefoniczne i przesyłki pocztowe. 

Pan Naczelnik poinformował zebranych, że Zarząd wyraził zgodę na płynne wypłacanie 

stypendiów. 

 
Ad. 6 a 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne 
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zadania przedstawił Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pan Mirosław 

Sobkowiak. 

Ustawa o rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych obliguje Radę 

Powiatu do określenia zadań i uchwalenia podziału środków przeznaczonych na rehabilitację 

społeczną i zawodową osób niepełnosprawnych. W związku z powyższym proponuje się 

dokonać następującego podziału: na rehabilitację społeczną przyznać kwotę 908 728 zł 

zgodnie z załącznikiem nr 1, a na rehabilitację zawodową kwot 146 000 zł zgodnie z 

załącznikiem nr 2. 

 Podział został dokonany w oparciu o rozeznanie potrzeb środowiska osób 

niepełnosprawnych na terenie Powiatu Gostyńskiego. 

 Proponowany podział środków został przygotowany przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Gostyniu w uzgodnieniu z Wydziałem Oświaty, Spraw Społecznych i 

Zarządzania Kryzysowego oraz Powiatowym Urzędem Pracy. 
Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak zauważył, że środków finansowych jest mniej o 173 

000 zł w porównaniu z rokiem ubiegłym. Poinformował radnych, że wpływa ok. 70 wniosków 

o dofinansowanie. Jednak z uwagi na brak funduszy osoby niepełnosprawne otrzymują takie 

dofinansowanie co drugi rok. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał do jakiej kwoty osoba niepełnosprawna otrzymuje 

dofinansowanie. 
Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak odpowiedział, że pomoc finansowa zależy od zarobków 

rodziny – 1500 zł netto. Od 1 marca br. zmieniły się zasady przyznawania dofinansowania, 

które obecnie zależy od stopnia niepełnosprawności. Przy znacznym – 580 zł, 

umiarkowanym – 540 zł, lekkim – 490 zł, a opiekun otrzymuje 390 zł. Koszty 

dwutygodniowego turnusu rehabilitacyjnego przeciętnie wynoszą 900-1000 zł.  

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak poprosił o wyjaśnienie kwestii dofinansowania 50% do 

oprocentowania kredytu oraz udzielania osobom niepełnosprawnym pożyczek na 

rozpoczęcie działalności gospodarczej lub rolniczej. Radny zapytał również czy wpływa dużo 

podań o te pożyczki. 
Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak wyjaśnił, że takich podań w roku ubiegłym nie było. 

Przewodniczący Pan Alfred Siama zapytał o warunki jakie musi spełnić pracodawca, by 

zatrudnić osobę niepełnosprawną. 
Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak odpowiedział, że zależy to od stopnia 

niepełnosprawności danej osoby i od stanowiska, na które zostałaby zatrudniona. 

Pracodawca zobowiązany jest do przystosowania stanowisk pracy. Musi być również 

wyrażona opinia Państwowej Inspekcji Pracy. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał czy PCPR dysponuje listą osób 

niepełnosprawnych z podziałem na kategorie zawodowe. 
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Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak odpowiedział, że takie dane posiadają na podstawie 

informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Gostyniu. Większość zarejestrowanych korzysta z 

rent socjalnych. Dyrektor zapoznał członków Komisji z projektem utworzenia bazy danych o 

osobach niepełnosprawnych, który byłby dofinansowany z funduszy unijnych. Poinformował 

radnych, że według danych Głównego Urzędu Statystycznego w Powiecie Gostyńskim jest 

12% osób niepełnosprawnych, natomiast według danych PCPR tych osób jest 14%. Tych 

danych nie uznaje Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przez co 

Powiat otrzymuje mniej pieniędzy. 
Radny Pan Mirosław Waluś zapytał ile osób niepełnosprawnych z 14% jest aktywnych 

zawodowo oraz czy rolnik z III grupą niepełnosprawności jest uznawany jako osoba 

niepełnosprawna. 
Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak odpowiedział, że stopień aktywności zawodowej wśród 

osób niepełnosprawnych jest niewielki. Natomiast jeśli rolnik ma orzeczenie lekarskie np. z 

KRUS lub z ZUS to wówczas jest uznawany za osobę niepełnosprawną. 

 
Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania. 
 
W wyniku głosowania projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie głosami 6 
„za”. 
 
Ad. 6 b 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XV/94/03 Rady Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 18 grudnia 2003 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania, 

wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów sportowych zawodników amatorów 

osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub 

krajowym przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania 

Kryzysowego Pan Krzysztof Nowaczyk. 

 

Zarząd przedkłada projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/94/03 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 18 grudnia 2003 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania, 

wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników amatorów 

osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub 

krajowym. 
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Dotychczasowy zapis § 2 pkt 2 znacznie rozszerzał możliwości występowania z wnioskami o 

stypendia. Zmiana zapisu umożliwiająca składanie wniosków o stypendia dla sportowców 

dopiero w momencie uzyskania 12 miejsca w oficjalnych zawodach międzynarodowych 

zmniejszy tą nadmierną dostępność do możliwości składania wniosków. 

 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał dlaczego wyznaczono 12 miejsce oraz jakiej 

rangi mają to być zawody międzynarodowe. 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk poinformował, że w poprzedniej uchwale było 12 

miejsce, więc zasugerowano, by pozostawić ten zapis. Natomiast stypendium za zawody 

międzynarodowe może zostać przyznane tylko za oficjalne o wysokiej randze zawody. 

Wyjaśnił, że na terenie Powiatu znajdują się osoby, które odnoszą sukcesy 

międzynarodowe. Naczelnik wymienił grupę piłki ręcznej z Borku Wlkp. 
Radny Pan Mirosław Waluś zapytał w jaki sposób wypłacane jest stypendium. 

Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiedział, że stypendium wypłacane jest przez rok 

na czas przygotowań do zawodów. 
Radny Pan Mirosław Waluś zapytał czy gry zespołowe również brane są pod uwagę. 

Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiedział, że jeśli dana osoba wchodząca w skład 

jakiegoś zespołu wespół zajęła wysokie miejsce w zawodach międzynarodowych, to również 

jest brana pod uwagę przy przyznawaniu stypendium sportowego. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zauważył, że uzasadnienie do projektu uchwały jest 

dwuznaczne i sugeruje zmianę ostatniego zdania.  

 
Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie wniosek o zmianie zapisu 
ostatniego zdania w uzasadnieniu do projektu uchwały w brzmieniu: „Zmiana zapisu 
umożliwi składanie wniosków o stypendia dla sportowców dopiero w momencie 
uzyskania 12 miejsca w oficjalnych zawodach międzynarodowych”. 
Wniosek został przyjęty pozytywnie głosami 6 „za”.  
 
Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XV/94/03 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 18 grudnia 2003 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania, 
wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników 
amatorów osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 
międzynarodowym i krajowym. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty pozytywnie 6 głosami „za”. 
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Ad. 7 
 
Koncepcję budowy boiska sportowego przy Zespole Szkół Specjalnych w Brzeziu omówił 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan Krzysztof 

Nowaczyk. 

 

Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk wyjaśnił radnym, iż uczniowie szkoły mają utrudnione 

warunki na lekcji wychowania fizycznego, gdyż teren ten jest bardzo gliniasty (30 m w głąb), 

wystarczy niewielka ilość deszczu i boisko robi się mokre, a woda stojąca nie ma odpływu. 

Ponadto mieszkańcy chcieliby korzystać z boiska przy szkole. Planuje się niwelację terenu, 

nawiezienie ziemi, posianie trawy, drenaż melioracyjny, wymiary boiska 20/40 metrów, 

zraszanie trawy, ogrodzenie, zainstalowanie piłkochwytów, bramki do piłki ręcznej. Łączna 

kwota wynosi 97.300 zł. W budżecie Powiatu przewidziane jest 30 000 zł. Ponadto Starostwo 

stara się o pozyskanie środków z Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu rzędu ponad 

30 000 zł. Inwestycja przewidziana jest na rok 2007. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał o koszt budowy boiska na wałach w Gostyniu. 

Pan Robert Marcinkowski odpowiedział, że będzie to boisko ze sztuczną nawierzchnią i 

kosztować będzie około 170.000 zł.  
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał czy boisko zostanie oddane do użytku już we 

wrześniu br. i czy nie można by rozłożyć tej inwestycji na dwa lata ze względu na brak 

środków i niemożność przeprowadzania lekcji wychowania fizycznego. 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk zauważył, że wszystko zależy od pogody. Ponadto 

rozłożenie budowy boiska na dwa lata może być niebezpieczne, bowiem teren świeżo 

zrobiony musi zostać ogrodzony, aby nikt tam nie wchodził. Wyjaśnił, że boisko nie będzie 

robione na całym terenie, jaki posiada szkoła, dlatego uczniowie będą mieli miejsce do 

ćwiczeń. 
Radny Pan Mirosław Waluś stwierdził, że nie należy wchodzić w szczegóły. Wyraził 

pozytywną opinię o koncepcji. Jednak wolałby, aby boisko nie było robione kosztem innych 

zadań w tym roku. 
Radny Pan Józef Czarnecki stwierdził, że boiska nie jesteśmy w stanie oddać w tym roku 

kalendarzowym ze względu na świeżo posianą trawę. 

 
Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie koncepcję budowy boiska 
przy Zespole Szkół Specjalnych w Brzeziu. 
W wyniku głosowania koncepcja została zaopiniowana pozytywnie głosami 6 „za”. 
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Ad. 6 c 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia regulaminu konkursu na 

najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną z Powiatem Gostyńskim przedstawił Pan 

Robert Marcinkowski. 

 

Wysoka Rado, przedkładam projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną z Powiatem Gostyńskim. 

Jednym z podstawowych zadań samorządu powiatowego jest promocja powiatu. 

Może się ona odbywać poprzez różne formy. Jedna z nich to wsparcie młodych, 

uzdolnionych osób i ich dorobku naukowego, który dotyczy Ziemi Gostyńskiej. Temu celowi 

służy właśnie ustanowienie konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną 

z Powiatem Gostyńskim. 

Do konkursu będzie można zgłaszać prace z zakresu różnych dziedzin i pisane na 

różnych kierunkach studiów. Celem tej inicjatywy jest zwiększenie zainteresowania młodych, 

uzdolnionych ludzi różnymi aspektami teraźniejszości czy przeszłości zagadnień lokalnych. Z 

drugiej strony konkurs ma dać szansę studentom na promocję własnych dokonań 

naukowych i możliwość zaistnienia na rynku pracy. 

Dzięki konkursowi korzyści osiągają zarówno jego uczestnicy jak i organizatorzy. 

Młodzi ludzi otrzymują atrakcyjny mechanizm wsparcia swoich działań, a samorząd 

powiatowy może czerpać z potencjału, jaki niosą ze sobą prace naukowe, które często, 

mimo swoich walorów, są zupełnie niewykorzystane dla lokalnej społeczności. 

Na podstawie przytoczonych argumentów, wnoszę o przyjęcie proponowanego 

projektu uchwały. 

 
Pan Robert Marcinkowski poinformował radnych, że wprowadzono zmianę w regulaminie, 

która polega na wpisaniu w pkt 2 „w danym roku akademickim”. 

 
Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia regulaminu konkursu na najlepszą pracę 
magisterską tematycznie związaną z Powiatem Gostyńskim. 
W wyniku głosowania uchwała została zaopiniowana pozytywnie głosami 6 „za”. 
 
 
 
 
 

 



 9 

Ad. 6 d 
 
Informację na temat stanu sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej Powiatu Gostyńskiego w 

roku 2006 przedstawił Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Pani Ewa Ulanicka – 

sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pani Ewa Ulanicka zapoznała dodatkowo radnych z ilością zachorowań na AIDS, których 

było 7, zakażeń wirusem HIV – 44 oraz 5 zgonów. 

 
Posiedzenie Komisji opuścił Radny Pan Grzegorz Józefowski. 

 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał czy wszelkiego rodzaju jadłodajnie zdobywają 

certyfikaty HACCP. 
Pani Ewa Ulanicka poinformowała, że przepisy nie obligują powyższe firmy oferujące 

żywność do zdobywania certyfikatów. Jest to kwestia prestiżu dla firmy. 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał o kwestię targowisk. 

Pani Ewa Ulanicka zapoznała radnych z przepisami dotyczącymi targowisk. W przepisach 

unijnych producent bezpośredni – rolnik może prowadzić sprzedaż wszędzie, nie potrzebuje 

zarejestrowania działalności gospodarczej.  
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał o sytuację handlowców, którzy sprzedają inne 

produkty i potrzebują dostępu do sanitariatu. 
Pani Ewa Ulanicka zauważyła, że w przepisach polskich taki handlowiec musiał mieć 

własną umywalkę, wodę bieżącą. Natomiast obecnie przepisy wspólnotowe są mniej 

restrykcyjne. Wystarczy, że taki sprzedawca ma zapewniony dostęp do sanitariatu, 

niekoniecznie własnego. Za bezpieczeństwo sprzedawanych towarów odpowiada 

bezpośrednio przed klientem. 
Radny Pan Mirosław Waluś stwierdził, że osoby trudniące się handlem obwoźnym 

wypierają handlowców zarejestrowanych i zapytał czy przeprowadza się kontrole handlu 

obwoźnego i handlu nie w miejscach do tego wyznaczonych. Wyraził również opinię, że 

Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny przeprowadza bardzo dużo kontroli. 
Pani Ewa Ulanicka odpowiedziała, że przeprowadzają kontrole, często na podstawie 

informacji od ludzi postronnych. Niestety takie kontrole muszą przeprowadzać z policją. 

Ponadto czasami trudno kontrolować handel obwoźny, gdyż jest traktowany jako dostawę do 

klienta. Wyjaśniła również, że kontrola jest coraz trudniejsza, bo istnieje sprzedaż 

internetowa. 
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Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie informację Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego na temat stanu sanitarnego i sytuacji 
epidemiologicznej Powiatu Gostyńskiego w roku 2006. 
W wyniku głosowania informacja została przyjęta pozytywnie 5 głosami „za” przy 
nieobecności Radnego Pana Grzegorza Józefowskiego. 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący Pan Alfred Siama zapoznał członków Komisji z odpowiedzią na wniosek 

Komisji dotyczący leku Metaliza, w której Zarząd zwrócił się o udzielenie informacji na temat 

zasadności wyposażenia karetki pogotowia w ten lek do SP ZOZ w Gostyniu. 

 
Ad. 9 
 

Przewodniczący Pan Alfred Siama podziękował członkom Komisji za przybycie, po czym 

zamknął posiedzenie. 

 

 
 
                                                                                             Przewodniczący  
                                                                                   Komisji Spraw Spo łecznych 
 
                                                                                                Alfred Siama  
 
 
 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 


